
 

Interpelacja nr 29 

z dnia 4 czerwca 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 

 

w sprawie parkowania na placu przed Dworcem Stadion 

 
 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

Z przykrością obserwujemy, że parkujące samochody traktują plac miejski przed 

Dworcem Stadion jako parking, przy czym ogromne połacie faktycznych parkingów, 

wysypanych żwirem stoją puste.  

Prawdopodobnie dzieje się tak dlatego, że ich kierowcy wolą zostawiać pojazdy jak 

najbliżej wejścia do metra. 

Najgorzej to wygląda w czasie, gdy za wjazd na pozostałe parkingi pobierana jest 

opłata.  

Apelujemy o trwałe i skuteczne i fizyczne zabezpieczenie tego placu przed wjazdem 

pojazdów, najlepiej donicami z zielenią. 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 


